8年级英语第35课时
《语言知识的灵活运用—Module 3》学习指南
【学习目标】
1. 总结本模块重点短语和句式，并能在新的语境中正确运用这些表达方式； 
2. 梳理第三模块的语法，即含有“already, just, yet”的现在完成时态基本用法以及“have/ 
has been to”和“have/ has gone to”的区别和具体用法，并能在新的语境中正确使用现在完成时态的以上用法；
3. 体会现在完成时态的应用情境和含义，能对电影片段中含有现在完成时的句子配音，能完成一封应征“Little Astronauts Club”的邮件。

***同学们，请跟随老师一起参与语言知识大闯关的活动吧！请你把在闯关小测中所获得的积分填入下表中。60分为通关，85分及以上为优秀。你可以反复闯关，直至取得优秀哦！
	语言知识大闯关自我评价表（满分100分）

	积
分
	Round 1
	Round 2
	Round 3
	Round 4
	总分

	
	
	
	
	
	



【学习任务单】
任务一：课前预习
1. 认真阅读课本Module 3 Unit 1和Unit 2中的两篇课文，划出重点短语和句式。
2. 认真阅读课本Module 3 Unit 1的课文，划出含有现在完成时态的句子。

任务二: Round 1 表达方式对对碰
一、根据中文提示，划出Module 3 Unit1和Unit 2两篇课文中的重点短语和句式。
	Module 3 Unit 1
1. 忙于某事
2. 没问题
3. 最新消息
4. 把…送入
5. 为了
6. 上网
7. 搜寻信息
	Module 3 Unit 2
1. 在地球上
2. 成百上千的
3. 数百万的
4. 环绕
5. 他（它）们中没有人/物
6. 数十亿的
7. 在宇宙中
8. 和…交流
9. 难以想象


二、闯关小测1：找出与中文含义相匹配的英文短语并连线。
    A. in order to
B. the latest news
C. search for information
D. go online
E. be up to 
F. none of them
G. send …to
H. no problem
I. millions of

1. 搜寻信息      
2. 为了                      
3. 忙于某事
4. 最新消息                            
5. 没问题
6. 上网
7. 数百万的                   
8. 把…送入                   
9. 他（它）们中没有人/物
10. 
11. 









3、 闯关小测2：选择方框中的短语并将其字母代号填入文段的相应位置。
	A. billions of        B. communicated with       C. none of them
D. go around        E. in order to



	Seven other planets ________ the sun, just like the earth. However, _________ has an environment like that of the earth. The sun and its planets are called the solar system. The solar system is a part of _______ stars and planets, called the Galaxy. And there are many other galaxies in the universe. So it’s impossible to imagine how large the universe is. Is there life out there in space who has _________ us? Lots of scientists are working hard _________ know more about space.



任务三: Round 2 语法知识勤梳理
一、划出Module 3 Unit1课文中含有现在完成时态的句子
二、闯关小测1：选择方框中的句子补全对话。

	A. No, they haven’t discovered life yet.             
B. Have you heard the latest news?
C. Scientists have sent a spaceship to Mars.     
D. Yes, it has arrived already.
E. I’ve just made a model spaceship for our school project.



	Tony:   Look. 1. _______________________________________________
Daming: What a nice model spaceship!
Betty:   2. ____________________________________________________
[bookmark: _GoBack]Tony:   What news?
Betty:   3. ____________________________________________________
Tony:   Has it arrived yet?
Betty:   4. ____________________________________________________
Daming: Have they discovered life on Mars?
Betty:   5. ____________________________________________________ 
But they will send astronauts to Mars one day.
Tony:   That sounds interesting!


三、闯关小测2：单项选择。
1. —Where is Mrs. Smith? I can’t find her anywhere. Here is a letter for her.
  —She __________ the gym. I’m not sure when she will come back.
    A. has been to       B. has gone to        C. have been to      D. have gone to
2. —What do you think of Beijing, dad? 
  —I think it is a busy and beautiful city. I ___________ there twice.
    A. have been to      B. have gone to       C. have been        D. have gone
3. Lots of foreign visitors __________ the Great Wall. They found it very wonderful.
    A. has been to       B. has gone to        C. have been to      D. have gone to
4. —May I speak to Mr. Brown? 
  —Sorry. He isn’t in the office. He __________ New York for a business meeting. 
A. has been to       B. has gone to        C. have been to      D. have gone to

四、闯关小测3：根据所听到的内容和括号中的提示词,补全短文。
	I’m Peter. It’s Saturday. My friends and I are going to have fun together, but we can’t decide what to do tonight. I have just seen a movie this week (just, see). Maggie ________________ bowling this week (already, go). Mark ______________ at a restaurant this week (already, eat). Betty and Mike __________________ cards this week (already, play). And NOBODY wants to go dancing. We ______________ dancing this week (just, go). It’s ALREADY 9 pm. We ______________ what we are going to do tonight ______ (not decide, yet).



任务四: Round 3 中文句子妙翻译
闯关小测：用所学的表达方式和语法造句。
	1. 那部电影太精彩了，我已经看过两遍了。
  The film is so wonderful that I ____________________________________________.
2. Tony刚刚在网上搜寻了很多关于太空旅行的信息。
  Tony________________________________________ on space travel on the Internet.
3. 他们中还没有人在太空中发现任何生命。
   _______________________________________________ any life in space _______.
4. 法国是个度假的好地方。我们全家去过那里三次了。
   France is a good place to go for a holiday. My family __________________________
5. 我们已经在山里发现了好几百只猴子。
   We ____________________________________________ monkeys in the mountain.
6. 他还没有完成学校项目，在短时间内完成对他来说很难。
   He ________________________________________. _________________________
   to finish it in such a short time.
7. 我刚刚在网上看到一条最新消息。很多医生护士已经去了那里帮助当地人战胜疾病。  
  I ___________________________________________ on the Internet. Many doctors 
and nurses _______________________ to help local people fight against the disease.



任务五: Round 4 语言知识巧运用
一、闯关小测1：看电影，趣配音。
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	1. I’ve never seen him before.

	[image: ]
	2. I’ve made changes for you, Shrek.

	[image: ]
	3. I’ve made a decision.

	[image: ]
	4. The maniac Boov has ruined everything.

	[image: ]
	5. Their mother has not eaten for five months and has lost half of her body weight.


二、闯关小测2：写出符合要求的作文。
学校的 “Little Astronauts Club”正在招募新成员。假如你叫李华，你对太空探索非常感兴趣，你认真阅读了下面的社团招募要求，然后给社团的负责人Mr. Brown写一封邮件，表达自己想参加的愿望。邮件的开头已给出。要求不少于50词。
提示词语：a model spaceship, online, search for, the Beijing Aerospace Museum, proud, excited
1. Would you like to join us to finish the school project about space travel?
2. What have you done to get information about space travel?
3. How will you feel about being a member of the Little Astronauts Club?      
	Dear Mr. Brown,
I’m glad to read your poster on the school board. _________________________________________
______________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________
_______________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________
Yours,
Li Hua
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